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Na piątkowej (19.06) sesji Rady Miejskiej Skoczowa radni jednogłośnie udzielili
absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2014 rok.

Ważnym punktem piątkowej (19.06) sesji Rady Miejskiej Skoczowa było podjęcie dwóch uchwał w związku z
absolutorium. Po zapoznaniu się z różnego rodzaju sprawozdaniami, informacjami, opiniami i wnioskami, radni
przystąpili do głosowania nad następującymi uchwałami: zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa.
Powyższe uchwały zostały przyjęte przez radnych jednogłośnie. Tym samym absolutorium zostało udzielone. W
imieniu własnym oraz mojej poprzedniczki bardzo serdecznie dziękuję – dodał Burmistrz Mirosław Sitko.

W porządku obrad minionej sesji znalazła się m.in. uchwała w sprawie realizacji z Powiatem Cieszyńskim wspólnego
przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Przystosowanie układu komunikacyjnego na terenie Gminy Skoczów do
sytuacji powstałej po wybudowaniu drogi ekspresowej S1”. W uzasadnieniu do powyższej uchwały czytamy: W
związku z uciążliwościami i niebezpieczeństwem, jakie powoduje dla mieszkańców Skoczowa bardzo duże
natężenie ruchu w centrum miasta w układzie komunikacyjnym ul. Górny Bór – Mickiewicza – Targowa
oraz bardzo zły stan techniczny nawierzchni, Burmistrz Skoczowa w dniu 29.01.2015 r. wystąpił do Zarządu
Powiatu Cieszyńskiego z prośbą o podjęcie działań mających na celu przebudowę drogi powiatowej ul.
Górny Bór na odcinku od skrzyżowania z ul. Ciężarową do skrzyżowania z ul. Mickiewicza.

Jak dodał Burmistrz podobne porozumienie pomiędzy gminą a powiatem było zawarte już w 2003 roku. W zasadzie
obejmowało ten sam zakres zadań z wyjątkiem przebudowy skrzyżowania ulic Górny Bór – Mickiewicza –
Targowa na rondo. W związku z tym porozumieliśmy się z powiatem aby to skorygować i wprowadzić ten
punkt. Będzie to przedmiotem obrad również sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego. Na tej podstawie będzie
podpisane nowe porozumienie – tłumaczył Sitko.

Radni większością głosów podjęli również uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w
postaci dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. „Przystosowanie układu
komunikacyjnego na terenie Gminy Skoczów do sytuacji powstałej po wybudowaniu drogi ekspresowej S1 –
modernizacja mostu na rzece Wiśle w ciągu drogi powiatowej nr 2642 S – ul. Bielska w Skoczowie”. Chodzi tutaj o
zmniejszenie pomocy finansowej. Po uwzględnieniu otrzymanych przez Powiat dofinansowań oraz
rozstrzygnięć przetargów na roboty budowlane i nadzór inwestorki, uległy zmniejszeniu planowane
koszty remontu mostu – zaznaczył Burmistrz. Zmianie uległa wysokość pomocy finansowej udzielanej przez
Gminę Skoczów dla Powiatu Cieszyńskiego na ten cel z 1.812.500 zł  na 1.297.500 zł. Do tematów poruszonych na
ostatniej sesji Rady Miejskiej Skoczowa jeszcze wrócimy.
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